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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2017. december 12-én 14:00 órakor a MEE központi tárgyaló 
termében megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Dr. Kádár Péter, Kovács András, Dr. Székely Csaba. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Dr. Madarász György, Dr. 
Danyek Miklós, Orlay Imre, Veisz Imre, Dr. Tóth Judit, Hollósy Gábor, Tóth József, Rubint 
Dezső, tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Günthner Attila, Balázs Péter és 
Becker Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát:  Dr. Hartmann Bálint, Dr. Fodor István, Rejtő János, Sőrés Péter, Tóth 
József. 

Első napirendi pontként  az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. A Külgazdasági és Külügyminisztérium által szervezett ágazati exportfejlesztési 
párbeszéddel kapcsolatban a VGKBSZ, VTT, EISZ szervezeteknek sikerült olyan 
exportképes cégeket összegyűjteni, akiknek szükségük lehet kormányzati támogatásra.  

EISZ: 
Astron Informatikai Kft., dr. Kovács Attila ügyvezető, kovacsa@astron.hu  
Geometria Kft., Tenke Tibor ügyvezető, ttenke@geomatria.hu 
 
VGKBSZ: 
Transzvill Mérőváltó és forgalmazó Zrt. www.transzvill.hu 
Korax Műanyaggyártó és kereskedelmi Kft. www.koraxbp.hu 
Ganz kapcsoló és Készülékgyártó Kft. www.ganzkk.hu 
E-Power System Kft. www.e-powersystem.hu 
MechaCad Kft. www.mechacad.hu 
Diagnostics Kft. www.diagnostics.hu 
 
VTT: 
EMIKA Zrt Kalocsa 
Hofeka Kft Budapest 
IBV Hungaria Kft Kiskunfélegyháza 
Lightronic Kft Vác 
Rábalux Kft Győr 
Simotrade Kft Simontornya 
Tungsram-Schreder Pilisszentiván 
 
Továbbá tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy az Elnökségi emlékeztetők megjelentetését 
felülvizsgáltuk és az előző ülésen elhangzottaknak megfelelően jelennek meg. Azaz az 
Elektrotechnikában csak a határozati kivonat jelenik meg utalva arra, hogy a honlapon hol 
található meg a teljes jegyzőkönyv. 
 
Második napirendi pontként  Béres József értékelte az OET-et. Az emlékeztetők alapján 
összeállít egy feladattervet. A résztvevők megerősítették, hogy mit tartsunk meg a 
stratégiából és hol kell erősíteni. Pozitív tapasztalat, hogy Nagyon aktívak voltak az OET 
résztvevői, érezhető volt a tenni akarás.  

Harmadik napirendi pontként  Nagy János ismertette álláspontját a Vándorgyűlés 
szekcióinak szervezésével kapcsolatban. Véleménye szerint a párosításoknál jobban kellene 
figyelni, mert idén a szerda délutáni VTT szekción nagyon kevesen voltak. Véleménye 
szerint a vele párhuzamosan szervezett oktatási témájú szekció vitte el az embereket. 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 2 

Haddad Richárd válaszában kifejtette, hogy a szerda délutáni szekció kiemeltnek számít, 
mert azon a napon van a plenáris ülés miatt a legmagasabb szintű céges képviselet. 
Továbbá megjegyezte, hogy Ő megszámolta és az oktatási szekción 33 ember ült, míg a 
világítástechnikán 35. Tehát a lehetőség megvolt. A látogatók szabad akaratuk alapján 
döntenek a programok látogatásáról.  

Nagy János elszállásolásával kapcsolatban kifogásolta, hogy nem a „bázis” szálláson kapott 
helyet. Javasolta, hogy az Elnökség tagjai kapják meg azt a tiszteletet, hogy a bázis 
szálláson kapnak szobát. Haddad Richárd emlékeztette az Elnökséget, hogy az 
elszállásolást egy korábbi döntés szabályai alapján végzi a titkárság, amellyel Ő ma is 
egyetért. Ennek a lényege, hogy a bázis szálláson azok vannak, akik 3 ill. 4 napos részvételt 
foglalnak. Foglalási sorrendben történik a szállások biztosítása. Azoknak az elnökségi 
tagoknak, akik csak kedd este alszanak ott, biztosítható a bázis szállás, mert Őket váltják a 3 
napos résztvevők. Ángyánné Kiss Zsuzsanna javasolta, hogy azoknak az Elnökségi 
tagoknak, akik végig maradnak, legyen biztosítva a hely a bázis szálláson. Haddad Richárd 
egyetértett a javaslattal. Előzetesen felmérjük a várható igényt az Elnökségi tagok teljes 
részvételére mielőtt megnyitjuk a jelentkezési felületet. A visszajelzések alapján fenntartunk 
szobákat az Elnökség azon tagjainak, akik végig maradnak a Vándorgyűlésen.  

Béres József jelezte, hogy hozzá olyan szóbeli és írásbeli jelzések érkeztek Nagy Jánostól, 
amely különböző MEE munkatársakat és MEE működési módokat kritizáltak, többnyire 
egyoldalúan. A javító kritikának természetesen van helye, de kéri, hogy ezeket Nagy János 
az EE üléseken és az egyéb erre szolgáló fórumokon tegye meg, de betartva a MEE-ben 
jellemző, egymás véleményét tiszteletben tartó működést, valamint egyéb íratlan etikai 
normákat is. 

Az Elnökség megerősítette, hogy a VTT pártoló tagjainak alanyi jogon járjon az 
Elektrotechnika. Januártól figyeljünk a lap folyósítására.  

Nagy János szóban is összefoglalta írásos ismertetőjét a Magyar Világítástechnikáért 
Alapítvány működéséről, amelyben a MEE, mint alapító (1 a 20-ból) képviseli magát. Béres 
József jelezte, hogy fontosnak tartja, hogy az Elnökség folyamatosan legyen tájékoztatva a 
fejleményekről. A jövőben meg kell nézni, hogy a MEE milyen alapítványokban van még 
benne.  

Negyedik napirendi pontként  Haddad Richárd ismertette a MEE 2018 évi kommunikációs 
tervét. Első lépésben el szeretnénk készíttetni a MEE Marketing Kommunikációs 
Stratégiáját, ami a MEE stratégiára épül. Erre kaptunk is ajánlatot a SansCliché cégtől 
akikkel kapcsolatban az utóbbi időben nagyon pozitív tapasztalatokat szereztünk. Második 
ütemben ennek a végrehajtása a cél, ami egy folyamatos operatív munka lesz. A végrehajtás 
szervezeti szintű meghatározása is a stratégia része lesz. Az EE folyamatos tájékoztatást 
kér a munkáról és az eredményekről. 

Ötödik napirendi pontként  Nagy János ismertette a MEE VTT 2018. évi tervét. A VTT 2017 
évi eredménye a tervhez képest jóval magasabb. Az írásban is megküldött 2018. évi 
pénzügyi tervből kiemelte a Földművelésügyi Minisztériumnál nyert „szelektálok” című 
pályázatot. A tervben szerepel az LV4-ben a VTT képviselete. A hallgatói ankétot a jövőben 
Borsányi Lantos Hallgatói Ankétnak nevezik. A MEE központi költségvetéséhez a bevételei 
után várhatón 1,1 MFt-tal járul hozzá a VTT.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE VTT 2018 évi 
pénzügyi tervét. Az Egyesületi Elnökség 41/2017 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta a MEE VTT 2018 évi pénzügyi tervét. 

A továbbiakban Kovács László ismertette a MEE VET 2018. évi pénzügyi tervét. A regisztrált 
villanyszerelők képzésének idei „nagy hulláma” kicsit jobban szétoszlik, Egy jó része 
áttevődik 2019-re. Kovács András javasolta, hogy a VET is küldjön hasonlóan részletezett 
tervet, mint a VTT.  
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Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE VET 2018 évi 
pénzügyi tervét. Az Egyesületi Elnökség 42/2017 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta a MEE VET 2018 évi pénzügyi tervét. 

 

Hatodik napirendi pontként  Ángyánné Kiss Zsuzsanna emelte ki az írásban megküldött 
MEE 2018 évi pénzügyi tervének legfontosabb részeit. Az „átvilágítási” projekttel 
kapcsolatban elmondta, hogy a Központ esetében dec. 31-ig, míg a területi szervezeteknél 
2018. február 28-ig  megtörténik a felülvizsgálat és a módosítási javaslatok, feladatok 
összefoglalása, valamint egy részüknek végrehajtása. Itt megszűnik az „átvilágítási” 
szerződés. Utána kötünk egyet új szerződést a végrehajtásra (Oktatás + Szabályzatok). 
Cobra bevezetés 15 szervezetnél 6 licencel fog zajlani. 2018 szeptember 30-ig első kör, 
majd 2019 januártól a teljes bevezetés megtörténik. Központban lesz az oktatás egy demó 
verzión. A MEE 2017.évi várható eredménye a 0 közeli tervhez képest előreláthatólag ~10 
MFt lesz. Régóta jellemző a pesszimista tervezés. 2018 terv egyik kiugró és rendkívüli eleme 
a COBRA bevezetés. 18 szervezet beküldte a tervét, a többinek az Iroda megküldte 
jóváhagyásra. Az irodai dolgozók tervezett béremelése átlagosan 3%. Dr. Székely Csaba 
javasolta a magasabb bérfejlesztést. Béres József jelezte, hogy ezt felülvizsgáljuk és 
visszahozzuk januárban.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE 2018 évi 
pénzügyi tervét. Az Egyesületi Elnökség 43/2017 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta a MEE 2018 évi pénzügyi tervét. 

Hetedik napirendi pontként  Kovács András az érintett területi szervezetek vezetőinek 
aláírási jogkörök delegálásával kapcsolatos írásos előterjesztését foglalta össze. Mivel 
megvan a törvényszéki végzés az új Alapszabály elfogadásról így véghezvihető. Első körben 
4 szervezetnél hajtjuk végre a kötelezettségvállalási szabályzatnak megfelelően az aláírási 
jogkör delegálását.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE szervezetek 
vezetőinek képviseleti és aláírási jog felruházásával kapcsolatban benyújtott írásos 
előterjesztést. Az Egyesületi Elnökség 44/2017 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta a MEE szervezetek vezetőinek képviseleti és aláírási jog felruházásával 
kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztést. 

 

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta a MEE 2018 évi mérleg 
ütemtervét. Az Egyesületi Elnökség 45/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 
MEE 2018 évi mérleg ütemtervét. 

 

Nyolcadik napirendi pontként  Günthner Attila mutatta be a MEE 2018. évi tervezett 
programját, amelyet a központ és a szervezetek együtt szerkesztettek és az írásos 
előterjesztések között szerepelt. Dr. Danyek Miklós kérte, hogy mindenhol „Védelmi és 
Irányítástechnikai Fórum” néven szerepeljen a rendezvény. Kovács András javasolta, hogy 
ez a program a honlapon görgethetően szerepeljen az eseménynaptár alatt. Dr. Madarász 
György jelezte, hogy jó lenne a szervezetek vezetőinek komplexen látni az általuk megjelölt 
eseményeket, mielőtt beküldik a központba. Dr. Székely Csaba jelezte, hogy fontos lenne az 
év folyamán élővé tenni a táblát. Legyen aktualizálva! A Küldöttgyűlés időpontját egyéb 
ütközések miatt az Elnökség május 11 péntek 15 órára tette.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete a fenti módosítással egyhangúlag elfogadta a 
MEE 2018. évi tervezett programját. Az Egyesületi Elnökség 46/2017 számú határozatával  
a fenti módosítással egyhangúlag elfogadta a MEE 2018. évi tervezett programját. 

Kilencedik napirendi pontként  Günthner Attila ismertette az Egyesületi Elnökség 2018. évi 
munkatervét. Haddad Richárd kérte, hogy Hatvani Györgyöt a márciusi és a novemberi 
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Elnökségi ülésre hívjuk meg. Béres József felvetette, hogy gondoljuk át, hogy a 
jelöltállítással kapcsolatban akarunk-e módosítani. Dr. Székely Csaba javasolta, hogy a 
ciklus 3 év helyett 4 év legyen. Béres József kérte, hogy a további javaslatokat a januári 
Elnökségi ülésre hozzuk be, hogy lássuk, kell-e Alapszabályt módosítanunk.  A javaslatokat 
Günthner Attilának kell megküldeni január 10-ig.  

Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete a fenti módosítással egyhangúlag elfogadta az 
Egyesületi Elnökség 2018. évi munkatervét. Az Egyesületi Elnökség 47/2017 számú 
határozatával  a fenti módosítással egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 2018. évi 
munkatervét. 

Tizedik napirendi pontként  Béres József az Elektrotechnikai Múzeum és a MEE 
együttműködési tervéről számolt be. Az MMKM meg akarja újítani az épület hangulatát, 
atmoszféráját. Cél, hogy legyen vonzó a fiataloknak is. Megállapodtunk abban, hogy 
bevonnak minket a stratégia alkotásba és ezt egy együttműködési megállapodásban is 
rögzítjük. 

Egyebek: 

• A salgótarjáni szervezet Szőllős Géza tagtársuk esetében (született: 1936-ban, és 1970 
óta MEE tag) kezdeményezi a tagdíjmentességet, mivel elmúlt 65 éves és több mint 40 
éve MEE tag. Az Egyesületi Elnökség tanácsadó testülete egyhangúlag elfogadta Szőllős 
Géza tagdíjmentesség iránti kérelmet. Az Egyesületi Elnökség 48/2017 számú 
határozatával  egyhangúlag elfogadta Szőllős Géza tagdíjmentesség iránti kérelmet. 

• Orlay Imre tájékoztatta az Elnökséget, hogy megjelent a Villamos Műszaki Biztonsági 
Szabályzat. A kapcsolódó rendelet előírja a felülvizsgálók kötelező időszakos 
ismeretfelújító továbbképzését. A képzésben és/vagy vizsgáztatásban a MEE-nek 
szerepe lehet. Ez ügyben közvetlen kapcsolatban vagyunk az illetékes hatósággal. 

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy a MŰKÖDJ! pályázat díjátadója 
december 14-én lesz az Óbudai Egyetemen. A díjátadón 50 pályázó mutatja be 
alkotásukat és személyesen vesz részt rajta Pölöskei Gáborné szakképzésért és 
felnőttképzésért felelős helyettes államtitkár. 

• Dr. Székely Csaba felhívta a figyelmet az EU adatvédelmi törvényével kapcsolatban 
(GDPR). Javasolja, hogy foglalkozzunk komolyan vele. 

 

2017. december 12. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


